

## **Expedia, Inc. Umum Pertukaran Nama kepada Expedia Group, Inc.**

*Expedia Group tonjol tumpuan global, kekuatan portfolio pelancongan berbilang jenama*

BELLEVUE, Washington, 26 Mac 2018 /PRNewswire/ -- **Expedia Group, Inc., sebelum ini Expedia, Inc. (NASDAQ: EXPE)** hari ini mengumumkan ia menukar nama korporatnya daripada "Expedia, Inc." kepada "Expedia Group, Inc." Saham akan terus diniagakan dalam Nasdaq di bawah simbol saham EXPE.

[Expedia Group](#) mengemas kini nama korporat dan jenamanya untuk menonjolkan identitinya sebagai sebuah syarikat teknologi yang terkemuka di dunia dengan lebih baik, di tengah-tengah salah satu industri paling penting dari segi sosial dan ekonominya di dunia – pelancongan. Dalam masa yang sama, pertukaran nama ini mengiktiraf sumbangan unik oleh setiap jenama dan perniagaan Expedia Group terhadap kejayaan seluruh organisasi.

"Kami berasa gembira untuk memperkenalkan nama dan identiti baharu Expedia Group untuk menonjolkan sifat global perniagaan kami dengan lebih baik, menunjukkan dengan lebih jelas kejayaan yang kami capai dan cita-cita yang ingin kami gapai," ujar Mark Okerstrom, Presiden dan Ketua Pegawai Eksekutif Expedia Group. "Dengan kejelasan dan fokus ini, kini kami dapat meneruskan perkara yang terbaik yang mampu kami lakukan: menjadikan dunia berada dalam jangkauan pengembara dan rakan kongsi seluruh dunia."

**Expedia Group** (NASDAQ: EXPE) ialah salah satu platform pelancongan terbesar di dunia. Kami membantu mengatasi halangan terhadap pelancongan, menjadikannya lebih mudah, lebih menyeronokkan, lebih mudah diperolehi dan lebih mudah diakses. Kami berada di sini untuk menjadikan dunia berada dalam jangkauan pelanggan dan rakan kongsi seluruh dunia. Kami memanfaatkan platform dan keupayaan teknologi kami merentasi portfolio perniagaan dan jenama yang luas bagi mengatur pergerakan orang ramai dan penyediaan pengalaman pelancongan pada skala tempatan dan global. Rangkaian jenama pelancongan kami terdiri daripada: Brand Expedia®, Hotels.com®, Expedia® Partner Solutions, Egencia®, trivago®, HomeAway®, Orbitz®, Travelocity®, Wotif®, lastminute.com.au®, ebookers®, CheapTickets®, Hotwire®, Classic Vacations®, Expedia® Media Solutions, CarRentals.com™, Expedia Local Expert®, Expedia® CruiseShipCenters®, SilverRail Technologies, Inc., ALICE dan Trivago®. Untuk maklumat lanjut, layari [www.expediagroup.com](http://www.expediagroup.com).

Tanda dagangan dan logo merupakan hak milik pemilik masing-masing. © 2018 Expedia, Inc. Hak cipta terpelihara. CST: 2029030-50

HUBUNGI: [Press@expedia.com](mailto:Press@expedia.com)